



Blueberry Roasters

We have roasted fresh coffee for many years, creating specialty blends, with unique tastes, and selecting coffees from the best plantations world-wide.

We pay the highest attention to the choice of suppliers to ensure that the beans are always the finest quality. This ensures that you will only receive the best coffee from us.

Our most important attribute is the fact that coffee roasting is carried out on an ongoing basis in small batches only. We don't store it, which guarantees you receive freshly roasted coffee at all times.

Zajmujemy się paleniem świeżej kawy od wielu lat, kreujemy smaki i wyszukujemy kawy z najlepszych plantacji świata.

Wysoka dbałość o wybór dostawców daje nam pewność, że ziarno, które do nas dociera, jest zawsze najwyższej jakości.

Zamawiając u nas mają Państwo gwarancję, że kawa jest zawsze świeżo palona. Naszym istotnym atrybutem jest bowiem fakt, że kawę wypalamy na bieżąco małymi partiami i tym samym nie magazynujemy jej.

Wir rösten seit vielen Jahren frischen Kaffee, wir gestalten die Geschmacksrichtungen und wir suchen Kaffee auf den besten Kaffeeplantagen.

Wir wählen unsere Lieferanten sorgfältig aus, so können wir sicher sein, dass die Bohnen, die uns erreichen, immer höchster Qualität sind.

Wenn Sie bei uns bestellen, haben Sie Garantie, dass unser Kaffee immer frisch geröstet ist. Eines unserer Vorteile ist, dass der Kaffee fortlaufend in kleinen Partien geröstet und somit nicht gelagert wird.



Individual orders

We roast coffee to the customer's requirements

It is possible to create a single-origin coffee roasting profile according to individual customer preferences with just a minimum order of 30 kg of coffee.

We create unique blends

We prepare coffee blends according to customer requirements with just a minimum order quantity of 30 kg of coffee. We help in composing, we advice and adjust the final composition.

We roast coffee under the customer's label (private label)

We create individual labelling and packages with customer's label. The possibility of creating your own coffee label is available with a minimum order of 80 kg of coffee.

We set the specific terms and conditions of co-operation with each customer individually.

Indywidualne zamówienia

Palenie kawy według życzeń klientów

Możliwe stworzenie profilu palenia kaw jednorodnych według indywidualnych preferencji klienta już przy zamówieniu 30 kg kawy.

Tworzenie mieszanek

Wykonujemy mieszanki kaw według zlecenia klienta już od 30 kg kawy. Pomagamy skomponować, doradzamy i dostosowujemy finalną kompozycję.

Palenie pod marką klienta

Projektujemy indywidualne etykiety i opakowania z marką klienta. Możliwość stworzenia własnej marki kawy już od zamówienia 80 kg kawy.

Szczegółowe warunki współpracy ustalamy indywidualnie z klientem.

Individuelle Bestellungen

Kaffee rösten nach Kundenwunsch

Es besteht die Möglichkeit, den einheitlichen Kaffee nach individuellen Kundenwünschen zu rösten, wenn Sie mindestens 30 kg Kaffee bestellen.

Herstellung von Mischungen (blende)

Wir stellen Kaffeemischungen nach dem Kundenauftrag schon ab 30 kg Kaffee her. Wir helfen bei der Komposition, wir beraten sie und passen die Endkomposition an.

Rösten mit der Kundenmarke (private lable)

Wir entwerfen individuelle Labels und Verpackungen mit Kundenmarke. Man kann eine eigene Kaffeemarke schon bei einer Bestellung von 80 kg Kaffee erstellen

Detaillierte Bedingungen der Zusammenarbeit bestimmen wir mit Kunden individuell.

Blueberry
Roasters



1 kg / 250 g

Brazil Santos

100% Arabica

Flavour profile:

- sweet fruit of mango and melon,
- ripe and juicy oranges,
- black tea aroma.

Brazil Santos is a great coffee classic. Brazil is the world's largest producer of coffee (over 30% of the market). Arabica Santos comes from the area of the Brazilian city, and port, of the same name and is characterised by average acidity and black tea aroma. Noticeable sweet fruits such as mango and melon with ripe citrus fruits (oranges) ensure an extraordinary, slightly sweet taste.

Brazylia Santos

100% Arabica

Profil smakowy:

- słodkie owoce mango i melon,
- dojrzałe i soczyste pomarańcze,
- aromat czarnej herbaty.

Brazylia Santos to wielki klasyk na rynku kawowym. Brazylia jest największym producentem kaw na świecie (ok. 30% rynku). Arabica Santos pochodzi z okolic brazylijskiego miasta i portu o tej samej nazwie i charakteryzuje się średnią kwasowością oraz aromatem czarnej herbaty. Wyczuwalne słodkie owoce takie jak mango oraz melon wraz z dojrzałymi cytrusami (pomarańczami) zapewniają jej niezwykły, słodkawy smak.

Brasilien Santos

100% Arabica

Geschmacksprofil:

- süßliche Früchte Mango und Melone,
- reife und saftige Orangen,
- Aroma des schwarzen Tees.

Brasilien Santos ist ein großer Klassiker auf dem Kaffeemarkt. Brasilien ist der größte Kaffeehersteller der Welt (ca. 30% des Marktes). Arabica Santos kommt aus der Nähe der brasilianischen Stadt und des gleichnamigen Hafen und zeichnet sich durch einen mittleren Säuregehalt und dem Aroma schwarzen Tees aus. Man schmeckt das süße Obst wie Mango und Melone samt reifen Zitrusfrüchten (Orangen) heraus. Sie verleihen dem Kaffee seinen außerordentlichen süßlichen Geschmack.



caffeine
kofeiny
Kopffeingehalt



acidity
kwasowość
Säuregehalt



body
body
Body



www.blueberryroasters.com

Colombia Excelso

100% Arabica

Flavour profile:

- sweet fruits,
- clear blackcurrant,
- dark chocolate,
- green peas.

Colombia Excelso is a 100% Arabica, which is distinguished by a perfectly balanced taste. The name "Excelso" is actually derived from the word "excelsior", which means excellent. This coffee is characterised by the bright flavour of blackcurrants, combined with sweet ripe fruits and fresh green peas. Colombia Excelso boasts an extraordinary dark chocolate aroma. High caffeine content perfectly matches the delicate flavour.

Kolumbia Excelso

100% Arabica

Profil smakowy:

- słodkie owoce,
- wyraźna czarna porzeczka,
- gorzka czekolada,
- zielony groszek.

Kolumbia Excelso to kawa, która wyróżnia się doskonale zrównoważonym smakiem, a jej nazwa „Excelso” wywodzi się właśnie od słowa „excelsior” czyli wspaniały. Kawa ta charakteryzuje się lekką kwasowością czarnych porzeczek połączonej ze słodkimi dojrzałymi owocami i świeżym zielonym groszkiem. Kolumbia Excelso pochwalić się może niezwykłym aromatem gorzkiej czekolady. Wysoka zawartość kofeiny w tej kawie idealnie komponuje się z jej delikatnością.

Kolumbien Excelso

100% Arabica

Geschmacksprofil:

- süße Früchte,
- klare Johannisbeere,
- Bitterschokolade,
- grüne Erbsen.

Kolumbien Excelso ist Kaffee, der sich durch einen perfekt ausgeglichenen Geschmack auszeichnet und sein Name "Excelso" kommt vom Wort "excelsior", das heißt ausgezeichnet. Dieser Kaffee zeichnet sich durch einen leichten Säuregehalt von schwarzen Johannisbeeren verbunden mit süßen reifen Früchten und frischen Grünerbsen aus. Kolumbien Excelso rühmt sich durch ein einzigartiges Aroma bitterer Schokolade. Hoher Koffeingehalt in diesem Kaffee passt perfekt zu seiner Milde.



caffeine
kofeina
Kopffeingehalt



acidity
kwasowość
Säuregehalt



body
body
Body

Blueberry
Roasters



1 kg / 250 g



www.blueberryroasters.com

Blueberry
Roasters

Costa Rica SHB

100% Arabica

Flavour profile:

- noticeable dark chocolate,
- toasted nuts,
- cloves.

Costa Rica SHB is one of the best known and valued coffees from Central America. It has a mild, balanced taste which has been recognised for years by connoisseurs around the world. The abbreviation SHB (Strictly Hard Bean) means that it grows only at high altitudes of around 1500-2000 metres above sea level. A predominant taste in Costa Rica, SHB contains flavours of dark chocolate perfectly combined with toasted almonds. It also contains a noticeable delicate clove aroma.

Kostaryka SHB

100% Arabica

Profil smakowy:

- wyczuwalna gorzka czekolada,
- prażone orzechy,
- goździki.

Kostaryka SHB to jedna z najbardziej znanych i cenionych kaw Ameryki Środkowej. Posiada tagodny, zrównoważony smak od lat ceniony przez koneserów na całym świecie. Skrót SHB (Strictly Hard Bean) oznacza, że rośnie ona tylko na dużych wysokościach tzn. 1500-2000 m n.p.m. Dominującym smakiem w Kostaryce SHB jest gorzka czekolada smacznie potączona z prażonymi migdałami. Wyczuwalny jest również delikatny goździkowy aromat.

Costa Rica SHB

100% Arabica

Geschmacksprofil:

- Bitterschokolade,
- geröstete Nüsse,
- Gewürznelken.

Costa Rica SHB ist einer der bekanntesten und am meisten geschätzten Kaffees in Mittelamerika. Er besitzt einen milden, ausgeglichenen Geschmack, welcher seit Jahren von Kaffeeliebhabern auf der ganzen Welt geschätzt wird. Die Abkürzung SHB (Strictly Hard Bean) bedeutet, dass der Kaffee nur auf großen Höhen, das heißt 1500-2000 m ü.d.M., wächst. Der in Costa Rica dominierende Geschmack ist Bitterschokolade, schmackhaft verbunden mit gerösteten Mandeln. Man schmeckt auch ein leichtes Gewürznelkenaroma.



1 kg / 250 g



caffeine
kofeiny
Kopffeingehalt



acidity
kwasowość
Säuregehalt



body
body
Body



www.blueberryroasters.com

Ethiopia Djimmah

100% Arabica

Flavour profile:

- fresh cucumber taste,
- intense spicy aroma.

Ethiopia Djimmah is obtained from coffee tree shrubs which is believed to be where all coffee originated from. Atmospheric conditions and good quality beans make Ethiopia Djimmah one of the most recognisable Ethiopian coffees. It is characterised by an extraordinary mildness, dominated by spicy aromas combined with hints of fresh green cucumber. It is a strong coffee, perfect for the morning.

Ethiopia Djimmah

100% Arabica

Profil smakowy:

- smak świeżego ogórka,
- intensywny korzenny aromat.

Ethiopia Djimmah pozyskiwana jest z krzewów kawowca, które są uważane za źródło powstania kawy na świecie. Czynniki atmosferyczne oraz dobra jakość sadzonek sprawiają, że Ethiopia Djimmah jest jedną z najbardziej charakterystycznych etiopskich kaw. Cechuje się niezwykłą delikatnością, w której dominują korzenne aromaty połączone ze smakiem świeżego zielonego ogórka. Jest to mocna kawa, idealna do picia o poranku.

Äthiopien Djimmah

100% Arabica

Geschmacksprofil:

- Geschmack frischer Gurke,
- Intensives Gewürzaroma.

Äthiopien Djimmah wird von den Stöcken der Kaffeepflanze gewonnen, die für die Quelle des Weltkaffees gehalten wird. Witterungsverhältnisse und gute Qualität der Setzlinge führen dazu, dass Äthiopien Djimmah einer der bekanntesten äthiopischen Kaffees ist. Er zeichnet sich durch eine außerordentliche Milde aus, in der Gewürzaromen in Verbindung mit dem Geschmack frischer grüner Gurke dominieren. Dies ist ein starker Kaffee, perfekt in den Morgenstunden zu Trinken.

Blueberry
Roasters



1 kg / 250 g



caffeine
kofeina
Kopffeingehalt



acidity
kwasowość
Säuregehalt



body
body
Body



www.blueberryroasters.com

Blueberry
Roasters



1 kg / 250 g

Exclusive Blend

90% Arabica, 10% Robusta

Flavour profile:

- sweet forest fruit taste,
- roasted almonds,
- smoke flavour.

Exclusive Blend is a blend of selected Arabicas with the best Robusta (10%) directly from India. The mild, and incredibly balanced, taste of Arabica beans are combined with the refined bitterness of Robusta. The addition of Robusta makes this coffee contain a lot of caffeine and is the perfect stimulant. Our Blend is characterised by a fruits of the forest sweetness. It also contains hints of toasted almonds, with a smoky aroma. Such a blend will satisfy even the most sophisticated tastes.

Exclusive Blend

90% Arabica, 10% Robusta

Profil smakowy:

- słodki smak owoców lasu,
- prażone migdały,
- dymny aromat.

Exclusive Blend to mieszanka wyselekcjonowanych Arabik z najlepszą Robustą (10%) prosto z Indii. Łagodność oraz niezwykle zrównoważony smak kawy Arabica łączy się tutaj z wyrafinowaną goryczką Robusty. Dodatek Robusty sprawia, że kawa ta zawiera dużo kofeiny i doskonale pobudza. Nasz Blend charakteryzuje się słodczą owoców lasu. Wyczuwamy też prażone migdały i dymny aromat. Taka mieszanka zadowoli nawet najwybredniejsze podniebienia.

Exklusive Blende

90% Arabica, 10% Robusta

Geschmacksprofil:

- Süßlicher Geschmack von Waldfrüchten,
- geröstete Mandeln,
- Raucharoma.

Exklusive Blende ist eine Mischung des auserlesenen Arabica-Kaffees mit dem besten Robusta-Kaffee (10%), direkt aus Indien. Die Milde und ein außerordentlich balanciertet Geschmack des Arabica-Kaffees verbindet sich hier mit der raffinierten Bitterkeit von Robusta. Die Zugabe von Robusta führt dazu, dass der Kaffee viel Koffein enthält und ausgezeichnet weckt. Unser Blende zeichnet sich durch die Süße der Waldfrüchte aus. Wir schmecken auch geröstete Mandeln und ein Raucharoma heraus. Diese Mischung wird die wählerischsten Mäuler zufriedenstellen.



caffeine
kofeiny
Kopffeingehalt



acidity
kwasowość
Säuregehalt



body
body
Body



www.blueberryroasters.com

Guatemala SHB

100% Arabica

Flavour profile:

- mild and balanced,
- fresh walnuts,
- maple syrup.

Guatemala SHB (Strictly Hard Bean) is considered as one of the best coffees in the world. It is grown at an altitude of more than 1600 metres above sea level. Volcanic eruptions cause large amounts of nitrogenous compounds to penetrate into the soil, what fertilizes it. It is the best natural fertilizer.

This coffee is characterised by full yet mild tastes of maple syrup and fresh walnuts. It is well balanced and very aromatic.

Gwatemala SHB

100% Arabica

Profil smakowy:

- łagodna i zrównoważona,
- świeże orzechy włoskie,
- syrop klonowy.

Gwatemala SHB (Strictly Hard Bean) zaliczana jest do najlepszych kaw na świecie. Uprawiana jest na wysokościach powyżej 1600 m n.p.m. Erupcje wulkaniczne sprawiają, że do gleby dostają się ogromne ilości związków azotu, co niezwykle ją użyźnia. Jest to najlepszy naturalny nawóz.

Kawa charakteryzuje się pełnym, łagodnym smakiem syropu klonowego i świeżych orzechów włoskich. Jest zrównoważona i bardzo aromatyczna.

Guatemala SHB

100% Arabica

Geschmacksprofil:

- mild und ausgeglichen,
- frische Walnüsse,
- Ahornsirup.

Guatemala SHB (Strictly Hard Bean) gehört zu den besten Kaffees der Welt. Angebaut wird er auf Höhen über 1600 m ü.d.M. Vulkanausbrüche verursachen, dass die Böden ganz viele Stickstoffverbindungen erhalten, was sie unheimlich fruchtbar macht. Dies ist das beste natürliche Düngemittel.

Der Kaffee zeichnet sich durch einen vollen, milden Geschmack von Ahornsirup und frischen Walnüssen aus. Er ist ausgeglichen und sehr aromatisch.

Blueberry
Roasters



1 kg / 250 g



caffeine
kofeina
Kopffeingehalt



acidity
kwasowość
Säuregehalt



body
body
Body



www.blueberryroasters.com



Honduras SHG

100% Arabica

Flavour profile:

- roasted almonds,
- dark chocolate,
- peaches sweetness.

Honduras SHG (Strictly High Grown). It is grown at an altitude between 1500 and 2000 meters above sea level. This coffee is characterized by mild taste of peaches ideally combined with hints of dark chocolate. In this coffee you can find flavour of toasted almonds, which compliments medium acidity of this coffee.

Honduras SHG

100% Arabica

Profil smakowy:

- prażone migdały,
- gorzka czekolada,
- brzoskwiniowa gorycz.

Honduras SHG (Strictly High Grown) zaliczany jest do kaw wysoko rosnących. Kawa ta uprawiana jest na plantacjach położonych pomiędzy 1500 a 2000 m n.p.m. Honduras SHG charakteryzuje się słodkim posmakiem brzoskwiń idealnie łączącym się z nutami gorzkiej czekolady. W kawie pojawia się smak prażonych migdałów, który wyśmienicie współgra z jej średnią kwasowością.

Honduras SHG

100% Arabica

Geschmacksprofil:

- geröstete Mandeln,
- Bitterschokolade,
- Pfirsiche Süße.

Honduras SHG (Strictly High Grown) ist eine hoch wachsende Kaffee. Es wird auf den Plantagen zwischen 1500 und 2000 m ü.d.M. gewachsen. Honduras SHG hat einen süßen Geschmack von Pfirsich, der mit dunkler Schokolade harmoniert. Honduras Kaffee hat ein Aroma von gerösteten Mandeln, die perfekt mit seinem Säuregehalts zusammenstimmt.

Blueberry
Roasters



1 kg / 250 g



caffeine
kofeina
Kopffeingehalt



acidity
kwasowość
Säuregehalt



body
body
Body



www.blueberryroasters.com

Blueberry
Roasters



1 kg / 250 g

India Plantation AA

100% Arabica

Flavour profile:

- sweet caramel taste,
- refreshing green apple after-taste.

The India Plantation AA are selected Indian Arabica coffee beans are growing in ecologically clean regions. Plantation AA is one of the best available Indian coffees and its quality is authenticated by the double "A". This coffee is also very well-balanced. It is characterised by a sweet caramel taste, and also refreshing green apple after-taste. Because of the low caffeine content it can be consumed throughout the day.

India Plantation AA

100% Arabica

Profil smakowy:

- słodki karmelowy smak,
- posmak orzeźwiającego zielonego jabłka.

India Plantation AA to wyselekcjonowane ziarna indyjskiej kawy Arabica rosnącej w czystych ekologicznie rejonach. Plantation AA to jedna z najlepszych dostępnych kaw indyjskich, a jej jakość potwierdzona jest za pomocą podwójnej litery „A”. Kawa jest bardzo dobrze zbalansowana. Charakteryzuje się słodkim smakiem karmelu i orzeźwiającym posmakiem zielonego jabłka. Dzięki niskiej zawartości kofeiny, może być spożywana o każdej porze dnia.

India Plantation AA

100% Arabica

Geschmacksprofil:

- Süßlicher Karamellgeschmack,
- Geschmack erfrischenden Grünapfels.

Indien Plantation AA sind auserlesene Bohnen des indischen Arabica-Kaffees, welcher in ökologisch sauberen Regionen wächst. Die Plantation AA ist eine der besten erhältlichen indischen Kaffeesorten, und ihre Qualität wird durch den doppelten Buchstaben „A“ bestätigt. Der Kaffee ist sehr gut ausgeglichen. Er zeichnet sich durch einen süßlichen Karamellgeschmack und einen erfrischenden Nachgeschmack des grünen Apfels aus. Da dieser Kaffee wenig Koffein enthält, kann er den ganzen Tag lang getrunken werden zufriedenstellen.



caffeine
kofeiny
Kopffeingehalt



acidity
kwasowość
Säuregehalt



body
body
Body



www.blueberryroasters.com

Mexico SHG

100% Arabica

Flavour profile:

- butter and cinnamon taste,
- noticeable fruity sweetness.

The 100% Arabica Mexico SHG is a coffee with big, single-origin beans grown on the ecologically, clean Mexican plantations. It is incredibly balanced between acidity and natural sweetness which makes Mexico SHG one of the most valued coffees in the world, and also the keystone of Mexican coffees. The clearly noticeable fruity sweetness of this coffee perfectly combines with its butter and cinnamon taste.

Meksyk SHG

100% Arabica

Profil smakowy:

- maślano-cynamonowy smak,
- wyczuwalna owocowa słodycz.

100% Arabica Meksyk SHG to kawa o dużym, jednorodnym ziarnie, uprawiana na ekologicznych, meksykańskich plantacjach. Jest niesamowicie zbalansowana pomiędzy kwasowością, a naturalną słodyczą, dzięki czemu Meksyk SHG jest jedną z najbardziej cenionych kaw świata będąc kwintesencją meksykańskich kaw. Wyraźnie wyczuwalna owocowa słodycz tej kawy idealnie komponuje się z jej maślano-cynamonowym smakiem.

Mexiko SHG

100% Arabica

Geschmacksprofil:

- Butter-Zimt-Geschmack,
- spürbare fruchtige Süße.

100% Arabica Mexiko SHG ist ein Kaffee mit großen, einheitlichen Bohnen, der auf ökologisch reinen Plantagen in Mexiko angebaut wird. Der Kaffee ist außerordentlich balanciert zwischen dem Säuregehalt und der natürlichen Süße. Dadurch ist Mexiko SHG eine der angesehensten Kaffeesorten der Welt und ist die Quintessenz des mexikanischen Kaffees. Die deutlich spürbare fruchtige Süße dieses Kaffees verbindet sich perfekt mit ihrem Butter-Zimt-Geschmack.



caffeine
kofeina
Kopffeingehalt



acidity
kwasowość
Säuregehalt



body
body
Body

Blueberry
Roasters



1 kg / 250 g



www.blueberryroasters.com

Blueberry
Roasters

Nicaragua SHG

100% Arabica

Flavour profile:

- honey and nut taste,
- hints of blackcurrant,
- black tea and floral aroma.

This 100% Nicaraguan SHG Arabica is an exceptionally mild and highly balanced coffee. The SHG means Strictly High Grown and describes coffees from plantations situated from 1500 to 2000 meters above sea level. Nicaragua SHG is characterised by a slightly sweet honey taste perfectly combined with peanuts and notes of blackcurrant. Black tea and floral aromas harmonise the medium acidity of this coffee.

Nicaragua SHG

100% Arabica

Profil smakowy:

- miodowo-orzechowy smak,
- nuta czarnej porzeczki,
- aromat kwiatów i czarnej herbaty.

Nicaragua SHG to wyjątkowo łagodna i bardzo dobrze zbalansowana kawa. Skrót SHG oznacza Strictly High Grown (wyłącznie wysoko rosnące) i określa kawy z plantacji położonych pomiędzy 1500 a 2000 m n.p.m. Nicaragua SHG charakteryzuje się słodkim miodowym smakiem idealnie łączącym się z nutami orzechów ziemnych i czarnej porzeczki. Aromat czarnej herbaty i kwiatów idealnie współgra ze średnią kwasowością tej kawy.

Nicaragua SHG

100% Arabica

Geschmacksprofil:

- Honig-Nuss-Geschmack,
- Note schwarzer Johannisbeere,
- Aroma von Blumen und schwarzem Tee.

Nicaragua SHG darstellt, ist ein außerordentlich milder und gut ausgeglichener Kaffee. Die Abkürzung SHG bedeutet Strictly High Grown (ausschließlich hoch wachsend) und bezeichnet Kaffees auf Plantagen, die auf der Höhe von 1500 bis 2000 m ü.d.M. Liegen. Nicaragua SHG zeichnet sich durch einen süßen Honiggeschmack aus, welcher perfekt zu den Erdnuss und schwarze Johannisbeerennoten passt. Das Aroma von schwarzem Tee und Blumen stimmt perfekt mit mittlerem Säuregehalt dieses Kaffees überein.



1 kg / 250 g



caffeine
kofeiny
Kopffeingehalt



acidity
kwasowość
Säuregehalt



body
body
Body



www.blueberryroasters.com

Peru HB MCM

100% Arabica

Flavour profile:

- slightly sweet and currant taste,
- noticeable dark chocolate note sweetness.

Arabica Peru HB MCM is characterised by a medium acidity with a very complex aroma. Peru Coffee is very mild, and has a slightly sweet currant taste. This coffee is also accompanied by a note of dark chocolate. It leaves a pleasant after-taste in the mouth. Peru HB MCM is one of the low power (low caffeine content) coffees, allowing it to be consumed with pleasure throughout the entire day.

Peru HB MCM

100% Arabica

Profil smakowy:

- słodkawy porzeczkowy smak,
- wyczuwalna nuta gorzkiej czekolady.

Arabica Peru HB MCM charakteryzuje się średnią kwasowością oraz wyjątkowo złożonym aromatem. Kawa Peru jest bardzo łagodna, a jej smak jest słodkavo porzeczkowy. Przez kawę przewija się również nuta gorzkiej czekolady. Kawa ta pozostawia w ustach przyjemny posmak. Peru HB MCM zaliczana jest do kaw o niskiej mocy (małej zawartości kofeiny), dzięki czemu może być ze smakiem spożywana przez całą dzień.

Peru HB MCM

100% Arabica

Geschmacksprofil:

- süßlicher Johannisbeeren Geschmack,
- spürbare Note Bitterschokolade.

Arabica Peru HB MCM zeichnet sich durch einen mittleren Säuregehalt und ein sehr komplexes Aroma aus. Der Peru Kaffee ist sehr mild, und sein Geschmack ist süßlich mit einer Note von Johannisbeeren. Im Kaffee schmeckt man auch bittere Schokolade heraus. Der Kaffee hinterlässt im Mund einen angenehmen Nachgeschmack. Peru HB MCM gehört zu schwachen Kaffeesorten (enthält wenig Koffein), deswegen kann man ihn den ganzen Tag lang trinken.

Blueberry
Roasters



1 kg / 250 g



caffeine
kofeina
Kopffeingehalt



acidity
kwasowość
Säuregehalt



body
body
Body



www.blueberryroasters.com

Blueberry
Roasters

El Salvador SHG

100% Arabica

Flavour profile:

- cinnamon and spicy taste,
- touches of pleasant fruits of the forest.

El Salvador SHG (Strictly High Grown) grows in areas situated over 1200 meters above sea level. It is perfectly harmonised and has a gentle taste. It is characterised by its high acidity. This Central American coffee has both an exceptionally smooth and silky taste, but also a clear, full and rich flavour with noticeable hints of fruits of the forest and a mild cinnamon and spicy after-taste.

Salwador SHG

100% Arabica

Profil smakowy:

- cynamonowo-korzenny smak,
- przyjemna nuta owoców lasu.

Salwador SHG (Strictly High Grown) jest świetnie zharmonizowana i dość łagodna w smaku. Charakteryzuje się wysoką kwasowością. Ta środkowo-amerykańska kawa jest wyjątkowo miękka, jakby jedwabista w smaku, a zarazem bardzo wyrazista, pełna i bogata z wyczuwalnym smakiem owoców leśnych i delikatnym korzenno-cynamonowym posmakiem. Salwador SHG rośnie na terenach położonych ponad 1200 m n.p.m.

El Salvador SHG

100% Arabica

Geschmacksprofil:

- Zimt-Gewürz-Geschmack,
- angenehme Note von Waldfrüchten.

El Salvador SHG (Strictly High Grown) wächst auf Gebieten auf der Höhe von über 1200 m ü.d.M. Er ist gut harmonisiert und ziemlich mild im Geschmack. Dieser Kaffee zeichnet sich durch einen hoher Säuregehalt aus. Dieser mittelamerikanische Kaffee ist außerordentlich weich, seidig im Geschmack, und gleichzeitig sehr ausdrucksvoll, vollkommen und reich mit spürbarem Geschmack von Waldfrüchten und leichtem Gewürz-Zimt-Nachgeschmack.



1 kg / 250 g



caffeine
kofeiny
Kopffeingehalt



acidity
kwasowość
Säuregehalt



body
body
Body



www.blueberryroasters.com



CAFE BORÓWKA
ul. Świdnicka 38a
50-068 Wrocław, Poland

info@cafeborowka.com
www.cafeborowka.com